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Aan de heer Bennis en de overige leden van de 

raad  

 

Hoorn, 15 april 2021 

 

Onderwerp: technische vragen consultatiebureaufaciliteit Bangert en 

Oosterpolder 

 

 

Geachte heer Bennis en overige leden van de raad, 

 

Contactpersoon 

PF van den Berge 

Zaaknummer: 1813169 
 

Bij de behandeling in de commissievergadering op 30 maart jl. van het raadsvoorstel voor een 

consultatiebureaufaciliteit in Bangert en Oosterpolder heeft de heer Bennis een aantal vragen gesteld. 

Samengevat gaat het om het volgende. 

 

1. Is er ook naar alternatieven voor de realisering van de drie extra leslokalen boven op het 

schoolgebouw gekeken? 

2. Wat gebeurt er met de leslokalen als de piek voorbij is? 

 

Ik kan hier het volgende op antwoorden: 

 

1. Ja, er is ook naar alternatieve ruimten in de Kreek gekeken. Dit heeft niets opgeleverd. De 

ruimten voldoen niet aan de eisen van de Arbowet (bijvoorbeeld voldoende daglicht) en andere 

regelgeving. Voor de ruimte in de Kreek waar u naar verwijst is destijds een uitzondering 

gemaakt omdat het om slechts een aantal maanden ging. Nu gaat het om een aantal jaar.  

Daarnaast zou het gebruik van ruimten in de Kreek ten gunste van het lesgeven langdurig ten 

koste gaan van de sociale basisinfrastructuur in de wijk. Dat is ongewenst. 

Naar de Plataan is ook gekeken, maar dat ligt in Zwaag en is daarmee niet voldoende centraal 

voor de inwoners van Bangert en Oosterpolder (zoals de Plataan ook niet is onderzocht als 

locatie voor een consultatiebureau) 

 

2. Bij de realisering van de extra leslokalen gaat het om permanente bouw. Deze worden dan niet 

afgebroken. In eerste instantie komen in de Vierhoek weer ruimten vrij. Uit de prognose blijkt dat 

pas vanaf 2036 de eerste ruimten in de Vierhoek vrijkomen. Het beleid is om vrijkomende 

ruimten te verhuren.  

Overigens is het in een nieuwbouwwijk heel lastig te voorspellen hoe de piek zich ontwikkelt. We 

verwachten dat de piek omvangrijker is en langer kan aanhouden dan waar we tot voor kort 

rekening mee hielden.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mede namens wethouder Bashara, 

wethouder M. van der Ven 


